

LAZURSKI™

Cyrillic Standard
Central European
Western
Baltic
Turkish
Multilingual

Designed at Polygraphmash type design bureau in 1984 by Vladimir Yefimov, with the addition of demi and demi italic. Based on a hot-metal typeface (1962) by Moscow book designer Vadim Lazurski (1909–1994), inspired by the early 16th century typefaces of Italian Renaissance. The typeface is useful for text and display composition, in fiction and art books. An “expert set” was added at ParaType (ParaGraph) in 1997. See also p. 292.

PT LZR45, PT LZE45 Light, Expert Light OSF

8/9
Typography is just that: idealized writing. Writers themselves now rarely have the calligraphic skill of earlier scribes, but they evoke countless versions of ideal script by their varying voices and literary styles. To these blind and often invisible

PT LZR46, PT LZE46

abcdefghijklmnopqrstuvwxyz 1234567812345678
ABCDEFGHIJKLMNOPQRSTUVWXYZ
àáâãääååäæççééêëëëüüïüïüđđkłłłñññòóôôööö
œrrřšsst'tùúûûûûûûûvýžžžžß& £€\$@

8/9
Typography is just that: idealized writing. Writers themselves now rarely have the calligraphic skills of earlier scribes, but they evoke countless versions of ideal script by their varying voices and literary styles. To these blind and often invisible visions we

PT LZR65, PT LZE65 Demi Bold, Expert Demi Bold OSF

8/9
Typography is just that: idealized writing. Writers themselves now rarely have the calligraphic skill of earlier scribes, but they evoke countless versions of ideal script by their varying voices and literary styles. To these

PT LZR66, PT LZE66 Demi Bold Italic, Expert Demi Bold Italic OSF

8/9
Typography is just that: idealized writing. Writers themselves now rarely have the calligraphic skill of earlier scribes, but they evoke countless versions of ideal script by their varying voices and literary styles. To these blind

Гарнитура Лазурского™

- Кириллическая стандартная
- Центральноевропейская
- Западноевропейская
- Балтийская
- Турецкая
- Многоязычная

Гарнитура разработана в Отделе наборных шрифтов НПО Полиграфмаш в 1984 году (дизайнер Владимир Ефимов, с доработкой полукирпичных начертаний) на основе оригиналов шрифта (1962) художника книги Вадима Владимировича Лазурского (1909—1994), созданного по мотивам рисунков итальянских шрифтов эпохи Ренессанса (начало XVI века). Гарнитура предназначена для набора художественной литературы и изданий по искусству. Экспертные комплекты добавлены в фирме ПараТайп (ПараГраф) в 1997 году. См. также стр. 292.

PT LZR45, PT LZE45 Светлое, Экспертное светлое

абвгдеёжзийклмнопрстуфхцшщъыюя
АБВГДЕЁЖЗИЙКЛМНОПРСТУФХЦШЩЪ
ЫЬЭЮЯ1234567891234567890([{{«::!?!*№%§»}}])
Ђѓеisјлјињќуџ

Идеализированное письмо — вот что такое типографика. Сейчас писатели редко обладают каллиграфическими талантами средневековых переписчиков, но они создают бесчисленные вариации идеального текста своими изменениями

PT LZR46, PT LZE46 Светлое курсивное, Экспертное курсивное

абвгдеёжзийклмнопрстуфхџиши҆ ѿъюя
АБВГДЕЁЖЗИЙКЛМНОПРСТУФХЏЧШЩЬЫЭ
ЮЯ12345678901234567890([{{«;!:?* №%§»}}])
ହେଇସିଲୁନ୍ୟହ୍କୁର

Идеализированное письмо – вот что такое типографика. Сейчас писатели редко обладают каллиграфическими талантами средневековых переписчиков, но они создают бесчисленные вариации идеального текста своими

PT LZR65, PT LZE65 Полужирное, Экспертное полужирное

абвгдеёжзийклмнопрстуфхџчишъыъюя
АБВГДЕЁЖЗИЙКЛМНОПРСТУФХҞЧИШЩ
ъыъэюя1234567812345678([«;!:?*№%§»])
ହ୍ରେଇୟିନ୍ହକୁଙ୍ଗ

8/9
Идеализированное письмо – вот что такое типографика. Сейчас писатели редко обладают каллиграфическими талантами и средневековых переписчиков, но они создают бесчисленные вариации идеаль

10/11
Идеализированное письмо – вот что такое типографика. Сейчас писатели редко обладают каллиграфическими талантами средневе

PT LZR66, PT LZE66 Полужирное курсивное, Экспертное полужирное курсивное

абвгдеёжзийклмнопрстуфхцишицьыэюя
АБВГДЕЁЖЗИЙКЛМНОПРСТУФХЦЧШЩЬ
ЫЬЭЮЯ123456712345678([«;!:?*№%§»])
ହେଇସିଲ୍ଲିନ୍ ହକୁମର